

Temporary Closure of Branches

Hong Kong, 11th November, 2019 – The Bank of East Asia, Limited (“BEA”) announces that its Mongkok Branch, Mongkok North Branch, Sheung Shui Branch, Kwai Fong Branch, Shaukiwan Branch, Hoi Yuen Road Branch, Millennium City 5 Branch, Tai Po Branch, Yuen Long Branch, the University of Hong Kong Branch, the Chinese University of Hong Kong Branch, the Hong Kong University of Science and Technology Branch, the Hong Kong Polytechnic University Branch, Hong Kong Baptist University i-Financial Centre and Lingnan University i-Financial Centre will be closed today.

Customers who would like to conduct banking transactions are kindly invited to use the Bank’s internet / phone banking services or the BEA mobile phone app, or visit another BEA branch. The Bank regrets any inconvenience this may cause. For further information or assistance, customers can call the Bank’s Customer Service Hotline on (852) 2211 1333.

分行暫停服務

香港，2019年11月11日 – 東亞銀行有限公司宣布，本行旺角分行、旺角北分行、上水分行、葵芳分行、筲箕灣分行、開源道分行、創紀之城五期分行、大埔分行、元朗分行、香港大學分行、香港中文大學分行、香港科技大學分行、香港理工大學分行、香港浸會大學 i-理財中心及嶺南大學 i-理財中心將於今日暫停服務。

客戶如需處理賬戶事宜，可考慮使用東亞銀行之網上及電話銀行服務、手機應用程式，或親臨本行之其他分行。本行對為客戶造成的不便致歉。客戶如有查詢或需協助，可致電東亞銀行客戶服務熱綫：(852) 2211 1333。